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Lotten Lindmark, Sekretariatet 

1. Mötet öppnades 
Catharina öppnade mötet och hälsade speciellt till Christina Hedberg som ny ledamot för 

Solna.  

2. Godkännande av protokoll 
Protokollet från styrelsemötet den 16 mars godkändes. 

3. Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes. 

4. Information från parterna 
Ingen information delgavs.  

5. Tertialrapport T1 202 
Lotten informerade om att Solnas text i punkt 5 justerats.  

Styrelsen godkände Uppföljningsrapport T1 för Stockholmsförhandlingen. 

6. Information från Region Stockholm om kollektivtrafikobjekten 
Niklas informerade om att för Barkarbygrenen är samtliga tunnlar utsprängda och att arbete 

med betongkonstruktioner har pågår. Ny entreprenör är på plats och har startat sedan 1 juni. 

Planering pågår för att inarbeta förlorad tid efter omförhandlat avtal med den tidigare 

entreprenören. Det finns en risk att trafikstart december 2026 inte klaras. För Arenagrenen är 

förfrågningsunderlag ute för bygg- och installation och sprängarbeten pågår från tre håll. 

Delprojektet har arbetat idogt för att ta igen förlorad tid till följd av överklagningar varpå 

trafiköppnande i december 2028 fortsatt bedöms som möjlig. För Nacka – Söderort är alla 

stora entreprenader igång och kontrakt är tecknade för rulltrappor och hissar. Cirka 60 

procent av bergvolymen är utsprängd och ena röret under Hammarby kanal är snart klart. 

Trafikstart år 2030 bedöms vara realistisk. 

Niklas informerade vidare om att förvaltningen genomfört revision och identifierat allvarliga 

brister i arbetsmiljön hos en underentreprenad samt att bristerna har åtgärdats. För depån är 

alla entreprenörer igång. Teknikutrymmen är färdigställda och överlämning till 

trafikförvaltningen pågår.  
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Projektets största övergripande risker är fortsatt indexutveckling, hantering av berg 

innehållande sulfider med försurningspotential samt oenighet med parterna gällande 

omfattningen. Niklas informerade avslutningsvis om det ekonomiska utfallet. 

7. Bergmassor innehållande sulfider med försurningspotential - 

återkoppling 
Niklas informerade om att möte är inplanerat med länets kommundirektörer för att ge 

information om bergmassor innehållande sulfider med försurningspotential. God samordning 

finns även med Trafikverket. Nacka har till Mark- och miljödomstolen överklagat 

Länsstyrelsen beslut avseende Stockholms beslut om att tillåta krossverksamhet i Skrubba.  

Mikael informerade om att stadens restriktioner avser de förhållanden som finns i Skrubba 

och ska ej utgöra prejudikat för andra områden där krossverksamhet kan vara möjlig. 

Länsstyrelsen kommer nu samordna riktlinjer och det är väsentligt att det arbetet genomförs 

skyndsamt. 

Victor betonade att frågan behöver belysas ur ett större perspektiv samt informerade om att 

frågan finns med på kommande möte med Storstockholm. 

Catharina tackade för uppdateringen och betonade vikten av gemensamma ansträngningar för 

att hantera frågan.  

8. Information från Järfälla 
Vesna informerade om att Fortifikationsverket har gett besked om den fastighetsöverlåtelse 

som enlig avtalet ska tillfalla Järfälla i Barkarbystaden. Fastigheten har delats upp och 

Fortifikationsverket önskar behålla bergrummet. Järfälla har nu god kontakt med 

Fortifikationsverket för dialog om på vilka villkor Fortifikationsverket kan behålla 

bergrummet och anläggningar ovan jord. Processen är i gång för att kommunen ska få klarhet i 

vilka förutsättningar och restriktionen det medför för ursprungsfastigheten ovanför 

bergrummet. Järfälla kommer bygga tät stad runt tunnelbanans uppgång och 

samverkansarbete pågår för att tydliggöra vilka laster som bergrummet tål, vilken typ av 

verksamhet och behov av transporter etc.   

9. Övriga frågor  
Inga övriga frågor.  

10. Nästa möte 
Nästa möte är den 28 september kl 11.00 – 12.30. 

11. Avslutning 
Ordförande tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 

Catharina Håkansson Boman 

Ordförande 
 

 
 

Lotten Lindmark 

Sekreterare 
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